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پديده ترمز 
شاگردان 

خطيبي را كشيد

 برد برزيلي
 با موشك 
كاپيتان 

 تراكتور 
در خانه هم 

نمي برد

 نفت 
 با فكري 
هم باخت 
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 تیم ملی بانوان 
ایران صفر- چین ۷

 خـدا  را 
 شکر تمام 

شـد!
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 دوشـنبه 4 بهمـن 1400 ـ  سـال بيسـت وپنجم
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7058 شـماره 

اسکوچیچ همه ایران را سورپرایز کرد

زـدانی  کنعانی زادگان و ی
با هم دعوت شدند

نکیسا در مصاحبه با خبرورزشی:   حمله تند مربي استقلال
عابدزاده بهترین گلر تاریخ 

فوتبال  ایران است 
به سازمان لیگ

عاشق حجازی بودم
 برگزاري بازي با هوادار 
يعني جنايت  عليه بشريت!

 امیری: درگیری در راهرو؟
خسته بودم، پیگیر نشدم

فقط بالا بردن جام این فصل 
ـــــــن می کند  را   شیریــ

 منشا: حضور خدا را در 
تمام لحظات زندگی ام حس می کنم 

برای  آقای گلی  هیچ  توجهی 
ـــــــــا  ندارم به  یامگــ

حمله پیشکسوت استقلال به اسکوچیچ:

 دعوت   از کنعانی زادگان
مایه  ننگ   است

توصیه جادوگر به سرمربی مطرح لیگ برتری

در این تاریخ بازی  نکن 
می بــازی

این روزها همه به تیم ملی دعوت می شوند حتی شما!

اسکوچیچ  با  استقلالی ها 
شوخی کرده  بود

 سیاستمدار   بودم 
الان   ۲۰۰  بازی   ملی   داشتم

 کرونایی ها 
 را  بــه 

استادیوم راه 
نمی دهیم 

بهرام امیری: ساعت ۱۷ چهارشنبه 
منتظر استقلال هستیم

 شاگردان
 مجیدی  با
 ۱۱ کرونایی هم
باید بازی کنند

فردا؛ تست نهایی 
استقلالی ها 

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقي

چرا حرف نمي زنيد آقاي انصاري فرد؟!
مجري تلويزيون مي گفت چرا بايد قرارداد رادوشــويچ دروازه بان ذخيره 
پرســپوليس به اندازه مبلغ قرارداد برانكويي باشد كه اين همه جام براي 
پرسپوليس آورده است؟ مجري تلويزيون از روي دغدغه اين حرف را مي زد 
و به نظر مي رســد يك نفر بايد جوابي منطقي به او بدهد. آن يك نفر هم 

كسي نيست جز محمدحسن انصاري فرد. 
مديرعامل ســابق پرسپوليس كه در زمان بازيگري يك هافبك چپ 
بســيار خوب بود، در زمان مديريت كارنامه اي دارد كه شايد فقط خودش 
مي تواند از آن دفاع كند. انصاري فرد حتماً بايد در مورد قرارداد رادوشويچ، 
استوكس و خيلي هاي ديگر به هواداران پرسپوليس توضيح بدهد و آنها را از 
زيــر بار صدها ســؤال نجات بدهد. آنچه مســلم اســت هيچ كس بهتر از 
محمدحســن انصاري فرد نمي تواند از خــودش دفاع كند. يك وقت هايي 
سكوت كردن به معناي تأييد يك سري اتهامات است و حالا وقت آن رسيده 
كه مديرعامل ســابق پرسپوليس با مردم حرف بزند و دليل عقد يك سري 
قراردادهاي ســنگين را به آنها بگويد. شايد هم بعد از شنيدن صحبت هاي 
انصاري فرد حداقل بخشــي از هواداران پرسپوليس راضي شوند اما هرچه 
هســت با سكوت او هم بر ابهامات اضافه مي شــود و هم ذهنيت هواداران 
پرسپوليس نسبت به يكي از بازيكنان خوب تاريخ اين تيم عوض خواهد شد. 

آقاي گل ليگ برتر در گفت وگو با خبر ورزشي:

عاشق لقب گادوين 
بوم بوم بوم هستم

 حضور خدا را در تمام
لحظات زندگي ام احساس مي كنم

گادوين منشا كه با ۱۰ گل زده آقاي 
گل فعلي ليگ برتر است پيش از 
تــرك ايــران پيرامــون آخرين 
وضعيــت تيمــش و همچنين 
حضورش در صدر جدول گلزنان 
ليگ با خبر ورزشــي هم صحبت 

شد. اين گفت وگو را بخوانيد.
  قصد ترك ايران را داري؟

بله با مسئولان باشگاه صحبت كرده ام و از 
كادر فنــي اجازه گرفتم چنــد روزي را به 
مرخصي بروم. البته من در تعطيلات سال 
نو ميلادي يكي دو روز مرخصي گرفتم و به 
جزيره كيش رفتــم اما حالا مي خواهم به 
ايتاليا بروم و در كنار همسر و فرزندم كمي 
استراحت كنم و تعطيلي ليگ برتر به دليل 
شروع بازي هاي تيم ملي ايران اين فرصت 

را فراهم كرد تا مرخصي بگيرم. 
  به عنوان آقاي گل فعلي ليگ برتر چه 

احساسي داري؟
واقعاً خوشحال هستم البته 

انصافاً من در هر تيمي كه 
بودم گل هاي زيادي را به 
ثمر رساندم و شم گلزني 
خوبــي دارم اما اينجا در 

مس رفسنجان همه چيز 
عالي مي گذرد و حضور در اين 

تيم حرفه اي و دوست داشتني يكي 
از بهتريــن تصميماتي بود كــه در دوران 
فوتبالي ام گرفتم. واقعاً بايد به مســئولان 
باشگاه و كادر فني تيم ملي به خصوص آقاي 
ربيعي تبريك گفت كه چنين تيم حرفه اي 
را هدايت مي كنند و همچنين به داشــتن 
چنين همبازياني به خــودم مي بالم كه از 

بازيكنان اصلي تا بازيكنان ذخيره همگي با 
جان و دل تمركزشان را روي تيم مي گذارند 
تا موفق شــويم. حتي پزشكان تيم و ساير 
كاركنان باشگاه همگي يكدل هستيم. واقعاً 

ماشاءا... به بچه هاي مس رفسنجان!
  از قرار معلوم هواداران تيم مس رفسنجان 

تو را به شدت دوست دارند.
واقعاً به مــن لطف زيــادي دارند و حتي 
كودكان خردســال نيز بعضي وقت ها در 
خيابان اسم مرا صدا مي زنند. چند روز پيش 
كه از باشگاه خارج مي شدم ناگهان بيش از 
۲۰ بچه مدرســه اي را ديدم كه جلوي در 
ايستاده اند و به محض خروج من از باشگاه 
فرياد كشيدند منشای آقاي گل و مرتباً مرا 
با اين عنوان تشــويق مي كردند كه از اين 
اتفاق به وجد آمدم و بسيار خوشحال شدم 
و براي دقايقي كنارشان ايستادم و عكس 
يادگاري گرفتيم. در كل هواداران تيم مس 
رفســنجان انرژي زيــادي به تيم 
مي دهند و بــا وجود اينكه به 
دليل شروع بيماري كرونا 
شانس حضور در ورزشگاه 
را پيــدا نمي كننــد اما 
بازيكنــان  از  همــواره 
حمايــت مي كننــد و به 
خصــوص در فضاي مجازي 
براي تيم انرژي مثبت مي فرستند. 
  داستان انتقادي كه از بعضي ها در فضاي 

مجازي كردي چه بود؟
متأســفانه عليرغم حمايت هاي بي شمار 
هواداران مس رفسنجان در فضاي مجازي 
معدود افرادي هم هستند كه نمي دانند بايد 
براي تشــويق تيم چــه كار بكنند و بعضاً 

حركت هايي را انجام مي دهند كه درست 
نيست. من يك بازيكن خارجي هستم كه 
در فوتبال ايران بازي مي كنم و تابع قوانين 
كشــور ايران هســتم ولي وقتي مي بينم 
بعضي هــا چهره مرا روي تن بعضي از افراد 
مونتاژ مي كنند و با تصاوير نادرســت براي 
ديگران كري مي خوانند به شدت ناراحت 
مي شوم و به باشگاه هم اعلام كرده ام كه اگر 
اين كارها ادامه پيدا كند مجبور مي شوم از 

طريق مراجع قانونــي اقدام كنم. 
البتــه حســاب اين عــده از 

هــواداران پرشــمار مس 
رفسنجان جداست و من 
و  تيــم  ايــن  عاشــق 

هوادارانش هستم. 
  فكر مي كردي به تنهايي 

دو گل به سپاهان بزني؟
خب من مهاجم هســتم و كارم 

گلزني اســت و سپاهان يا هر تيم ديگري 
برايــم فرقي نمي كند و بايد بتوانم گلزني 
كنم و خوشــحالم كه مقابل سپاهان ۹۰ 
دقيقــه حاكم بازي بوديم و ســه گل به 
يادماندنــي به اين تيم زديــم و از اينكه 
توانستم روي دو گل نقش داشته باشم و 

شمار گل هايم را به عدد ۱۰ برسانم بسيار 
خوشــحالم. همين طور نبايد از گلي كه 
محسن آذرباد به زيبايي هرچه تمام تر به 
ثمر رساند غافل شد. به نظر من سپاهان 
مقابل ما هيچ حرفي براي گفتن نداشت. 

  از لقب هايي كه در رفسنجان به تو داده اند 
براي مان بگو.

» منشاي آقاي گل « را خيلي دوست دارم 
امــا از لقب » گادوين بوم بــوم بوم« هم 

خوشم مي آيد.
  به نظر خودت مي تواني 
آقاي گل ليگ برتر شوي؟

بله چراكه نــه. من تمام 
تلاشم را مي كنم تا جدا از 
اينكه براي پسر رفسنجان 
مؤثر واقع شــوم و بتوانيم 
سهميه آســيا كسب كنيم 
خودم نيز عنــوان آقاي گلي را به 
دست  آورم. فكر مي كنم اين دو اتفاق امسال 

در ليگ برتر رقم بخورد. 
  اما تو يك رقيب سرسخت به نام يامگا در 

استقلال داري.
من كاري به ساير مهاجمان ندارم و فقط رو 
به جلو نگاه مي كنم و مي خواهم با گلزني هايم 

هم بــه موفقيــت تيم 
كمك و همه هواداران مس 

را خوشحال كنم. 
  بــه اعتقــاد خــودت رمز 

موفقيت هاي اين روزهايت چيست؟
من حضور خــدا را در تمام لحظات 

زندگي هم مي بينم. واقعاً از شما ممنونم 
كه همواره مرا مورد لطف خودش قرار داده 

می دهيــد و رمز موفقيــت هم فقط لطف 
خداي بزرگ است. كنار محبت هاي خداوند 
از زندگــي ام نيز راضي هســتند و خانواده 
بسيار خوبي دارم و فكر مي كنم دليل اصلي 

موفقيت همين باشد.
  بازي هاي ايران در مقدماتي جام جهاني  

دنبال مي كني؟
بله تيم ملي ايران با بازيكنان بسيار خوبي كه 
دارد بهتريــن نتايج را گرفتــه و من فكر 
مي كنم هر چهار بازي پيش رويش را نيز با 
پيروزي پشت  سر مي گذارد و واقعاً بايد به 
فوتبــال ايران بابت داشــتن چنين تيمي 
تبريك گفت چراكه كيفيت بازي هاي تيم 
ملي ايران بسيار بالاست و مطمئن باشيد در 
جام جهاني  نيز بازي هاي بسيار خوبي انجام 

خواهيد داد. 

 براي كسب 
 آقاي گلي

  توجهي به مهاجم 
استقلال ندارم

 واقعاً 
 ماشاءا...

  به بچه هاي 
مس رفسنجان!
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بيژن ذوالفقارنسب رئيس هيئت مديره باشگاه پرسپوليس 
كه به تازگي در اين سمت قرار گرفته ديروز استعفا داد. او 
در مورد دليل اســتعفايش از رياست هيئت مديره باشگاه 
پرســپوليس پس از اينكه فقــط ۱۱ روز قبل اين حكم را                               
دريافت كرد، اظهار داشت: با وضعيت فعلي كه در باشگاه 
پرسپوليس وجود دارد نيازي به حضور من نيست. قطعاً اين 
تيم كاستي هاي مالي زيادي دارد كه نمي توانم از اين لحاظ 
كمكي به پرسپوليس كنم. پرسپوليس باشگاهي پرهوادار 
با ظرفيت هاي بســيار بالاست. آرزو مي كنم ساير اعضاي 
هيئت مديره بتوانند به موقع تعهدات خود را                               برآورده كنند 
و پرســپوليس با عبور از اين مشــكلات امسال هم بتواند 
قهرماني به دست بياورد و به موفقيت برسد. رئيس مستعفي 
هيئت مديره پرســپوليس در خصوص اينكــه آيا قبل از 
حضورش در اين باشگاه مطالعات كافي از ميزان بدهي هاي 

سرخپوشان را                               داشــت، توضيح داد: اطلاعاتي در اين باره 
داشــتم اما مشكل اصلي پرسپوليس تعهدات مالي است. 

زميــن تمريــن پرســپوليس هم در ســطح 
پرافتخارترين تيم ليگ برتر كشورمان نيست.  
ذوالفقارنسب در مورد اينكه آيا به اين دليل 
كه خودش نمي توانست از لحاظ مالي به 
پرسپوليس كند استعفا كرد؟ گفت: به هيچ 

وجــه، زيرا قرار نبود مــن از لحاظ مالي به 
پرسپوليس كمك كنم. در اين باشگاه مسئول 

اجرايــي و مالي نبودم، بلكــه به عنوان يك عضو 
ورزشي وارد باشگاه شدم. خدا جعفر كاشاني را                               رحمت كند، 
نقش وي در هيئت مديره پرسپوليس چه بود؟ كاشاني هم 
كارهاي ورزشــي را                               انجام مي داد. متأسفانه مرا                               در جريان 
بسياري از مسائل قرار ندادند. فقط مي شنيديم پرسپوليس 

فلان مقدار مشكل مالي دارد و يا زمين تمرينش مناسب 
نيست.  ذوالفقارنسب در خصوص اينكه آيا انتقادات روزهاي 
اخير سبب دلخوري اش نشــده است؟ پاسخ داد: 
كسي كه ســال ها ورزش كرده و در سطح اول 
فوتبال مملكت بازي و مربيگري كرده، بايد 
انتظار چنين مسائلي را                               هم داشته باشد اما 
متأسفانه برخي افراد بدون صلاحيت اظهار 
نظر كرده و مطالــب را                               غيرمنصفانه مطرح 
كردند .  ذوالفقارنســب در خصوص اينكه اگر 
حميد سجادي با استعفايش موافقت نكند وضعيت 
به چه شكلي خواهد شــد؟ گفت: اميدوارم با اين استعفا 
موافقت كند و هر كسي كه توانمندي هاي لازم براي مسائل 
مالي را                               دارد به اين مجموعه اضافه شــود. به اميد خدا من 

ديگر در پرسپوليس نمي مانم. 

پديده استقلال قطعاً بدشانس ترين بازيكن دور رفت نيم فصل ليگ برتر بود. 
اميرحسين حسين  زاده هافبك تهاجمي ۲۱ ساله استقلال كه خيلي ها او را 
كانديداي عنوان پديده ليگ برتر بيست ويكم در پايان فصل معرفی مي كنند 
قرار بود به اردوي تيم ملي براي ديدار مقابل عراق دعوت شود كه به دليل ابتلا 
به بيماري كرونا نامش در ليست دراگان اسكوچيچ قرار نگرفت.  حسين  زاده 
كه در ابتداي فصل جاري از باشگاه سايپا به استقلال پيوست پس از پشت  سر 
گذاشتن يك فصل نســبتاً نامطلوب )در ليگ بيستم( در تيم نارنجي پوش 
سقوط كرده به دسته پايين تر، در هر ۱۵ ديدار ابتدايي استقلال در اين فصل 
براي اين تيم به ميدان رفت و موفق شــد سه گل هم براي آبي پوشان به ثمر 
برساند. او در مجموع هزار و ۱۱۲ دقيقه در تركيب استقلال به ميدان رفت تا 
يكي از بازيكنان ثابت اين تيم در دور رفت به شمار برود.  حسين  زاده كه توانست 
يك گل مقابل صنعت نفت به ثمر برساند و تيمش با نتيجه يك- يك بازي را 
به پايان برســاند و دو گل ديگر مقابل نفت مسجدسليمان زده بود علاوه بر 
كارشناسان فوتبالي توجه دراگان اسكوچيچ را نيز به خود جلب كرد و در ليست 
اعلام شده از سوي فدراسيون فوتبال براي بازي تيم ملي مقابل عراق عنوان 
شد كه او نيز قرار بوده و به اردوي تيم ملي برود ولي به دليل ابتلا به بيماري 
كرونا نامش خط خورده است. اين بدشانسي در شرايطي كه ممكن بود آينده 
حسين  زاده را دستخوش تغييراتي مهمي كند درست در روزهايي براي او اتفاق 
افتاد كه به خاطرش چند ماه تلاش كرد تا به اين مرحله از آمادگي و توانايي 
برسد. حسين  زاده در اين چند روز در قرنطينه خانگي بوده و قرار است امروز 
)دوشنبه( همراه با ديگر بازيكنان كرونايي استقلال تست مجدد بدهد تا اگر 
به شــرايط عادي برگشته بود بتواند در تمرينات تيم استقلال شركت كند.  
ناگفته نماند  علاوه بر حسين  زاده قرار بود مهدي مهدي پور نيز به اردوي تيم 

ملي دعوت شود كه او نيز به خاطر ابتلا به بيماري كرونا خط خورد. 

ليست بازيكنان دعوت شده به تيم ملي از سوي اسكوچيچ منتشر شد و از استقلال 
تنها نام سياوش يزداني ديده مي شود. البته عارف غلامي و زبير نيك نفس از ديگر 
بازيكنان استقلال هستند كه در ليست انتظار مرد كروات قرار گرفته اند. دعوت 
از يزداني و قرار گرفتن نام غلامي و نيك نفس در ليست انتظار به معناي زير بار 
نرفتن اســكوچيچ در خصوص درخواســت هايي از او بر عدم دعوت بازيكنان 
استقلال به تيم ملي است. اين در حالي است كه مهدي مهدي پور و اميرحسين 
حسين  زاده نيز مورد توجه سرمربي تيم ملي قرار داشتند اما به دليل ابتلاي آنان 

به ويروس كرونا از حضور در اردوي تيم ملي محروم شدند. 

 بدشانسي 
يقه پديده استقلال را گرفت

سرمربي تيم ملي هم اين جوان 21 ساله را دوست دارد

اسكوچيچ زير بار درخواست كسي نرفت؟

نمي توانستم به پرسپوليس كمك كنم  ذوالفقارنسب: اميدوارم وزير با استعفايم موافقت كند 

من را در جريان 
 مشكلات 

قرار نمي دادند

درويش به خواست يحيي    
سر تمرين و رختكن پرسپوليس رفت  

شنيديم يحيي گل محمدي كه ديگر جوابي براي گلايه ها و مشكلات مالي 
شاگردانش ندارد از رضا درويش خواسته تا مديرعامل پرسپوليس خودش 
را به بازيكنان تيم نزديك تر كند. بر همين اساس يك روز پيش از ديدار با 
فولاد خوزستان رضا درويش مديرعامل جديد باشگاه پرسپوليس با حضور 
در ورزشگاه درفشي فر ديداري با بازيكنان و اعضاي كادر فني اين تيم داشت. 
همچنين شنيديم يحيي گل محمدي از مديرعامل پرسپوليس خواسته 
اســت خودش به رختكن برود و در خصوص تاريــخ واريز درصد قرارداد 
بازيكنان با آنها صحبت كند كه همين اتفاق هم افتاد. سرمربي پرسپوليس 
به اتفاق افشين پيرواني و كريم باقري در طول هفته گذشته وساطت كردند 
تا تمرين سرخپوشــان به تعطيلي كشيده نشود و به همين خاطر يحيي 
گل محمدي از رضا درويش درخواست كرد خود مديرعامل با شاگردانش 

هم كلام شود تا تمركز او بيشتر روي مسائل فني باشد. 
برانكو به دنبال تكرار خاطره پرسپوليس در عربستان  

روزنامه عربستاني در آستانه ديدار تيم ملي اين كشور مقابل عمان به سابقه 
حضور و نتايج برانكو ايوانكوويچ در خاك اين كشور پرداخته است. روزنامه 
الرياضيه در گزارشي پيش از ديدار عربستان مقابل عمان نوشت: اين پنجمين 
حضور برانكو ايوانكوويچ به عنوان ســرمربي تيم مهمان در خاك عربستان 
اســت در حالي كه پيش از اين سابقه هدايت باشگاه هاي الاتفاق و الاهلي را 
نيز داشته اما به عنوان سرمربي تيم هاي رقيب براي پنجمين بار وارد عربستان 
مي شود. برانكو در اين سفر براي اولين بار به عنوان سرمربي قرمزهاي عمان 
وارد عربستان شده اما پيش از اين در فاصله سال هاي ۲۰۱۵ تا ۲۰۱۹ مجموعاً 
چهار بار به عنوان سرمربي پرسپوليس ايران در عربستان حضور يافت و مقابل 
دو باشــگاه الهلال و الاهلي قرار گرفت. او در اين چهار مسابقه دو بار مقابل 
الهلال شكســت خورد، يك بار به تساوي دست يافت و يك بار هم توانست 
الاهلــي را در جده مغلوب كند. تنها پيروزي برانكو در خاك عربســتان در 
ورزشــگاه الجوهره شهر جده همراه با پرسپوليس مقابل الاهلي رقم خورد، 
اســتاديومي كه در اين هفته ميزبان مسابقه تيم ملي عمان برابر عربستان 
خواهــد بود. تيم ملي عمان در گــروه دوم رقابت هاي انتخابي جام جهاني  

پنج شنبه مهمان عربستان خواهد بود. 
ديدار تيم ملي مقابل عراق بدون VAR برگزار مي شود  

ديــدار تيم هاي ملي ايران و عراق بدون اســتفاده از تكنولوژي كمك داور 
ويديويي برگزار مي شود. ايران و عراق روز پنج شنبه )7 بهمن( در دور هفتم 
از رقابت هاي مقدماتي جام جهاني  ۲۰۲۲ قطر در ورزشگاه آزادي به مصاف 
هم مي روند. در حالي كه چندي پيش اعلام شده بود ممكن است براي اين 
بازي از تكنولوژي VAR استفاده شود اما اين بازي بدون كمك داور ويديويي 
برگزار خواهد شد. عمر قحطان خبرنگار عراقي در صفحه توئيتر خود نوشت: 
 VAR به طور رسمي اعلام شد كه در بازي تيم ملي عراق مقابل ايران فناوري

وجود نخواهد داشت. 
7 دقيقه براي قدوس كم بود   

برنتفورد چهارمين باخت متوالي را دشــت كرد و اين بار در خانه با نتيجه 
3- يك مغلوب ولورهمپتون شــد. برنتفورد از دقيقه 83 سامان قدوس را 
وارد ميدان كرد و او در 7 دقيقه پاياني كار خاصي نتوانست انجام بدهد. تيم 

قدوس با ۲۲ امتياز چهاردهم است. 
توقف شارلوا با قلي زاده   

ديدار شــارلوا و خنت در سوپرليگ بلژيك به تساوي بدون گل انجاميد. علي 
قلي زاده ۹۰ دقيقه براي شارلوا بازي كرد. شارلوا اكنون با 36 امتياز ششم است. 

خورشيدي : كميته اخلاق حكمي عليه مدافع    
تيم ملي نداده است   

مجتبي خورشيدي سرپرست تيم ملي فوتبال كشورمان در خصوص قرار 
گرفتن نام محمدحســين كنعاني زادگان در ليســت تيــم ملي گفت : 
محمدحســين كنعاني زادگان در ليست اسكوچيچ براي بازي برابر عراق 
است اما پرونده اش در كميته اخلاق فدراسيون فوتبال باز است تا صحت 
و سقم حاشيه هايي كه رقم خورده مشخص شود. در واقع تا زماني كه كميته 

اخلاق حكمي ندهد اين مدافع مي تواند براي تيم ملي بازي كند.
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